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  Το θέμα των δασικών χαρτών ειδικά για την Κρήτη και το Δήμο Φαιστού αποτελεί ένα
φλέγον ζήτημα διότι θεωρούμε ότι αμφισβητεί περιουσίες που έχουν κατοχυρωθεί από
πολίτες εδώ και χρόνια, ενώ δεν λαμβάνει υπόψη του τις ιδιαιτερότητες και τις συνθήκες
που επικρατούν τόσο στο νησί, όσο και στο Δήμο μας.   Κατανοούμε την ανάγκη για ταχεία
ανάρτηση τους, ενώ αντιλαμβανόμαστε την πρόθεση κυβέρνησης και Υπουργείου να δώσουν
λύσεις. Παρ' όλα αυτά δεν μπορούμε και δεν πρέπει να μείνουμε αμέτοχοι στη διαδικασία,
γι' αυτό και ζητούμε από την κυβέρνηση και το αρμόδιο Υπουργείο Περιβάλλοντος:
 
1. Την παράταση ανάρτησης της διαδικασίας για τους δασικούς χάρτες για όσο διάστημα
κρίνεται αναγκαίο προκειμένου να διορθωθούν όλα τα σφάλματα και οι παραλήψεις, με την
ενσωμάτωση όλων των πράξεων χαρακτηρισμού, χωρίς την επιβάρυνση των
ενδιαφερομένων.
 
2. Την προετοιμασία από κυβέρνηση και Υπουργείο Περιβάλλοντος όλων των αναγκαίων
νομοθετικών ρυθμίσεων, καθώς και τον εκσυγχρονισμό του υφιστάμενου νομικού πλαισίου
προκειμένου να λαμβάνει υπόψη και να ανταποκρίνεται στις σημερινές πραγματικές
συνθήκες.
 
3. Την διεύρυνση της προθεσμίας αντιρρήσεων με στόχο την δυνατότητα ουσιώδους
τεκμηρίωσης τους.
 
4. Την εξαίρεση των εκτάσεων με ασπάλαθο ή φρίγανα από δασικές.
 
5. Τον μηδενισμό του τέλους για την κατάθεση αντιρρήσεων επί των δασικών χαρτών.
 
6. Την προστασία των αναγνωρισμένων δικαιωμάτων σε γεωργούς και κτηνοτρόφους, ώστε
να διασφαλιστεί πως δεν θα υπάρξουν επιπτώσεις στο πλαίσιο χρηματοδοτήσεων και
εντάξεων σε εθνικά και ευρωπαϊκά αναπτυξιακά προγράμματα.
 
7. Την ενίσχυση, των κατά τόπους δασικών υπηρεσιών με στόχο την εύρυθμη λειτουργία
τους και άρτια προετοιμασία ανάρτησης των χαρτών.
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